                        TYX-1610升级说明
TYX-1610 Program Upgrade Instructions
当xbox官网对主机或手柄进行系统升级时，如对本产品的功能产生影响，可在DOBE官网下载最新版本的升级程序对本产品进行升级，升级成功后即可正常使用，程序升级方法如下：
1. [bookmark: _GoBack]使用本产品配套的USB转Type-c数据线将本产品与电脑进行连接。
2. 下载TYX-1610升级程序到电脑：
[image: ]
3. 双击升级程序运行后弹出菜单, 按照菜单提示，将本产品的CLEAR清除键, M1自定义键, M3自定义键,三个按键同时按下5秒后，菜单Device Status的红色提示“OFFLINE”变为绿色提示“ONLINE”。
[image: ]  [image: ]
4. 点击菜单下方的“Update  Firmware” 按钮运行升级程序进行升级，升级进度条运行到100%，进度条显示SUCCESS时表示升级成功，此时拔出数据线后即可正常使用本产品。
[image: ] [image: ]

Program Upgrade Instructions:
If the functions of the product are affected during the system upgrade of the console or controller on X-B offcial website, you can download the latest version of the upgrade program on DOBE offcial website to upgrade the product. After the upgrade is successful, the product can be used normally. The program upgrade method is as follows:
1. Connect the product to the computer with the USB to Type-C data cable matched with the product.
2. Download the TYX-1610 upgrade to your computer.
[image: ]
3. Double-click the upgrade program. The menu page is displayed. Then according to the menu prompt, press the CLEAR key, M1 custom key, M3 custom key for 5 seconds at the same time, the menu Device Status of red tip 'OFFLINE' changes to green tips "ONLINE".

[image: ]  [image: ]

4. Click the "Update Firmware" button at the bottom of the menu to run the upgrade program. When the upgrade progress bar reaches 100%, and shows "SUCCESS", the upgrade is successful. In this case, the product can be used normally after the data cable is removed.
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